
PROTOKÓŁ NR XVII/2019
RADY GMINY JEŻOWE

z dnia 9 września 2019 r.

z sesji

Na podstawie  §7 Statutu gminy Jeżowe ( Dz. U z 2018r, poz. 4629) sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis z przebiegu sesji.

1. Otwarcie Sesji. Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marian Koc. Powitał Przybyłych na 
sesję. W obradach uczestniczyli Wójt Gminy Jeżowe Marek Stępak, Sekretarz Gminy Stanisław Szot, Radca 
Prawny Tomasz Kida, Radni i sołtysi Gminy Jeżowe.

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. W obradach uczestniczyło 15 radych. 
Obrady są prawomocne ( zał. nr 1)

3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji. Porządek przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 
Marian Koc.

- Wójt gminy Marek Stępak wniósł o wniesienie w pkt. 11 projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Samorządowi województwa Podkarpackiego i w pkt. 12 projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego.

- Radni w głosowaniu jednogłośnie przyjęli wniosek Wójta Gminy. Z kolei przystąpiono do głosowania 
całego porządku obrad. W głosowaniu porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty 
przez radych jednogłośnie. ( zał nr 2)

4. Przyjęcie protokołu z obrad ostatniej sesji.

- Protokół został opublikowany w bip. jeżowe oraz wyłożony w biurze obsługi rady gminy. Nie zgłoszono 
uwag do protokołu. Protokół został przyjęty.

5. Informacja o pracy Wójta Gminy za okres między sesjami.

- Informację przedstawił Wójt Gminy i stanowi ona załącznik do protokołu ( zał nr 3)

6. Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres między sesjami.

- W dniu 28.08.2019 odbyła posiedzenie Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Środowiska. Komisja dokonała przeglądu stanu parków, placów zabaw pod kątem 
ładu ,estetyki i bezpieczeństwa oraz przeglądu parkingów przyszkolnychi przystanków autobusowych 
i oznakowań przejść dla pieszych przed rozpoczęciem roku szkolnego.

- w dniu 9.09.2019r odbyła posiedzenie Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
gminy. Tematem posiedzenia było wydanie opinii do projektu uchwały w sprawie dokonania zmian 
w budżecie gminy na 2019r. Komisja wysłuchała wyjaśnień Wójta i w głosowaniu jednogłośnie wydała 
opinię pozytywna do projektu uchwały.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości 
Jeżowe  na rzecz Gminy Jeżowe ( XVII/108/19)

- Odczytany został projekt uchwały i wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radych. Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 4)

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XIII/84/19 Rady Gminy Jeżowe z dnia 12 czerwca 2019r 
w sprawie wyrażenia zgody Wójtowi Gminy na nieodpłatne przekazanie na rzecz Powiatu Niżańskiego 
nieruchomości (XVII/109/19)

- Odczytany został projekt uchwały i wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. w głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. ( zał nr 5)

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds zaopiniowania kandydatów na ławników ( 
XVII/110/19)

- Kandydaci na członków Zespołu wyrazili zgodę na prace w powoływanym Zespole.
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- Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie. ( zał nr 6)

10. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2019r ( XVII/111/19)

- Projekt uchwały odczytała P. Ewa Kusik pracownik referatu finansowego.

- Radny J. Głuszak zapytał o remont  przepompowni P1. Na jakim etapie znajduje się ta inwestycja.

- Wójt Gminy M. Stępak, w sprawie przepompowni: jest po przetargu, podpisana umowa, remont 
przepompowni jest realizowany. Ponadto Wójt Gminy odniósł się do pozycji zwiększenie dochodów  na 
budowę drogi w miejscowości Jeżowe Zagościniec. Był złożony wniosek do funduszu dróg samorządowych 
na zadanie budowa drogi gminnej publicznej w miejscowości Jeżowe Zagościniec i na to zadanie 
otrzymaliśmy dofinansowanie. Będziemy przystępować do realizacji tej inwestycji. Następnie zwrócił uwagę 
na dotację na usuwanie wyrobów azbestowych. Ponadto udzielił wyjaśnień w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej na realizację ścieżki rowerowo pieszej w miejscowości Jata.

- Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że opinia Komisji Budżetowej do projektu uchwały była 
pozytywna.

- Radna B. Fusiek zapytała czy jest jeszcze możliwe składanie wniosków na utylizację wyrobów  
azbestowych.

- Wójt Gminy wyjaśnił, że  wnioski składane teraz Bedą  rozpatrywane w następnym roku.

- Przystąpiono do głosowania uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie (zał. nr 7)

11. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Samorządowi 
Województwa Podkarpackiego ( XVII/112/19)

- Po odczytaniu projektu uchwały i wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. w głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. ( zał nr 8)

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Samorządowi województwa Podkarpackiego ( 
XVII/113/19)

- Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie ( zał nr 9)

- ogłoszono 15 min. przerwy

13. Wolne wnioski i zapytania.

- Radny B. Bednarz- podziękował wszystkim za uczestniczenie w pogrzebie jego ojca.

- Radny H. Olko-podziękował za realizację inwestycji w sołectwie Jeżowe - Kameralne, polegające na 
budowie drogi do Tabaki oraz Osiedlowej.

- Radna B. Fusiek zapytała jak wygląda sprawa wynajmu świetlicy w sołectwie Groble.

- Radna G. Szostecka podziękowała Wójtowi Gminy za wszystkie działania związane z projektowaniem 
ścieżki rowerowo- pieszej w miejscowości Jata.

- Sołtys J. Sudoł, dołączył się do podziękowań za wszystkie prace związane ze ścieżką rowerowo- pieszą. 
Zwrócił się o kontynuacje budowy drogi Do Ptaka oraz budowę drogi do Zająca. Dziki temu powstało by 
wiele działek pod zabudowę.

- Radny A. Kołodziej- zwrócił się do radnego powiatowego T. Kozaka w sprawie utrzymania dróg 
powiatowych. Po zimowym utrzymaniu dróg zostało dużo piasku na drodze powiatowej. Chodnik 
i krawężnik jest zarośnięty. Do zimowego utrzymania drogi nie było zastrzeżeń ale letnie pozostawia wiele 
do życzenia. Podziękował również Wójtowi Gminy za wykonanie drogi  w miejscowości Cholewiana Góra.

- Sołtys T. Fila, podziękował Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Publicznego, że 
zwróciła uwagę na brak ogrodzenia szkole w Jacie. Zwrócił uwagę na brak transportu z miejscowości 
położonych na obrzeżach gminy do Jeżowego. Zwrócił uwagę na drogę powiatową między Pogorzałką 
a Jatą. Droga ta jest bardzo zaniedbana. Ponadto zwrócił sie o dokończenie budowy drogi Stanowskiej.
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- Radny E. Koc- Podziekował za pozyskane środki na budowę drogi gminnej w miejscowości Jeżowe 
Zagościniec. Zwrócił się do Radnego Powiatowego T. Kozaka o interwencję w sprawie dziur na moście na 
drodze powiatowej w Błądkach.

- sołtys H. Cyrana- zwrócił się o poprawę drogi dojazdowej do pól w sołectwie Groble. Na dzień dzisiejsze 
droga ta jest nie przejezdna. Za chwilę zacznie sie tam sezon koszenia wikliny. Rolnicy płacą wysokie 
podatki a nie moga dojechac do swoich działek.

- Przewodniczący M. Koc, podziękował za wykonanie drogi transportu rolnego w sołectwie  Jeżowe Centrum.

- Wójt gminy M. Stępak. w sprawie wynajmu świetlicy w Groblach- wyjaśnił, że w tej miejscowości 
wybudowana została nowa świetlica. Opłaty za wynajem w kwocie 400 zł wpływają na konto gminy i sa one 
wykorzystywane m.in. na pokrycie opłat za media oraz ewentualnie wyrządzone szkody, czy na naprawy. 
Opłaty te bedą wprowadzane na terenie całej gminy we wszystkich sołectwach. Dofinansowanie do drogi 
gminnej w miejscowości Jeżowe Zagościniec to 80% kosztów kwalifikowanych tj  takie jak do tzw. dróg 
powodziowych. W sprawie budowy ścieżki rowerowo- pieszej w miejscowości Jata przystępujemy do 
kolejnego etapu tj. podziału działek. Do decyzji ZRID konieczne będzie posiadanie i przekazanie 
Województwa kompletnej dokumentacji. Oferty na wykonanie podziałów działek zostały zebrane i na 
następnej sesji zostaną środki wprowadzone do budżetu na to zadanie. Droga do Zająca- to zadanie trzeba 
traktować jako wniosek do budżetu na przyszły rok. Aby pozyskac środki z Funduszu Dróg Samorządowych 
należy posiadać kompletną dokumentację. Takich dróg w Gminie jest kilka. Koszt  ich wykonania to kilka 
milionów zł.

- Protokołowała: Renata Krawiec

 

Przewodniczący Rady Gminy

Marian Koc

Id: 5F7F18CF-562F-48BB-A3CB-874C88324728. Ogłoszony Strona 3



 

Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “09.09.2019” stawiło się 15 radnych, natomiast 0 radnych 
było nieobecnych.  
 
Szczegóły obecności radnych podczas sesji przedstawia poniższa 
tabela. 
 

Imię i nazwisko radnego 
Data i godzina 

logowania 
Data i godzina 
wylogowania 

1. Mirosław Bajek  09.09.2019 09:06:36 09.09.2019 09:56:07 

2. Bogdan Bednarz  09.09.2019 09:06:31  
3. Krzysztof Borek  09.09.2019 09:06:29  
4. Eugeniusz Ciak  09.09.2019 09:06:37 09.09.2019 09:56:07 
5. Barbara Fusiek  09.09.2019 09:06:32  
6. Józef Głuszak  09.09.2019 09:06:31  
7. Edward Koc  09.09.2019 09:06:27  
8. Marian Koc  09.09.2019 09:06:36  
9. Andrzej Kołodziej  09.09.2019 09:06:34  

10. Roman Łyko  09.09.2019 09:06:43  
11. Henryk Olko  09.09.2019 09:06:29  
12. Jacek Puzio  09.09.2019 09:06:27  
13. Józef Szewc  09.09.2019 09:06:44  
14. Grażyna Szostecka  09.09.2019 09:06:29  
15. Bogdan Świątek  09.09.2019 09:06:32 09.09.2019 10:04:27 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porzadku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 09.09.2019 09:12:28 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVII/108/19 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości Jeżowe na rzecz 
Gminy Jeżowe” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem 
za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 09.09.2019 09:22:53 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 5 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVII/109/19 “Zmieniająca uchwałę nr XIII/84/19 
Rady Gminy Jeżowe z dnia 12 czerwca 2019r w sprawie wyrażenia 
zgody Wójtowi Gminy na nieodpłatne przekazanie na rzecz Powiatu 
niżańskiego nieruchomości.” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 09.09.2019 09:26:41 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 6 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVII/110/19 “Uchwała w sprawie powołania Zespołu 
ds zaopiniowania kandydatów na ławników” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 09.09.2019 09:29:47 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVII/111/19 “Uchwała w sprawie dokonania zmian w 
budżecie gminy na 2019r” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 09.09.2019 09:49:27 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 8 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVII/112/19 “Uchwała w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 09.09.2019 09:51:38 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 9 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer XVII/113/19 “Uchwała w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 09.09.2019 09:54:50 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Henryk Olko        
12. Jacek Puzio        
13. Józef Szewc        
14. Grażyna Szostecka        
15. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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